
 
Nieuwegein, 13 februari 2007 
 
Van de bestuurstafel,  
 
Een Algemene Bestuursvergadering (ABV) met veel emotie. Verdrietig, verbijsterd, 
vol ongeloof,  uitingen van heel veel waardering voor onze collega Gerard van Dam, 
opsomming van mooie herinneringen, het geheel gelardeerd met een besef voor de 
realiteit, omdat zaken geregeld en dus gedaan moeten worden. Dat was kenmerkend 
voor deze bestuursvergadering. Zo zou Gerard ook gewerkt hebben als één van de 
andere bestuursleden zou zijn ontvallen, denken wij. Daarom vonden we dat de 
bijeenkomst door moest gaan..  
 
Dat er zo veel warme reacties op de site te lezen zijn, is voor het bestuur en zeker 
voor Bianca van Dam een bevestiging dat Gerard in het hele land gekend en 
gewaardeerd werd en wordt. Vanzelfsprekend heeft het bestuur Bianca steun in de 
breedste zin van het woord aangeboden. En staan we daarover en over het verlies van 
Gerard met elkaar in contact.   
 

- In het kader van de mededelingen is gemeld dat in het geval van de recente 
uitspraak van de tuchtcommissie een aantal gedaagden in beroep zal gaan. 

- Verleden week woensdagavond is in Leusden een sessie geweest voor de 
vertegenwoordigers van de regio’s en het bestuur van de NBF, in het kader 
van de bestuurlijke vernieuwing. Vijf van de negen regio’s waren 
vertegenwoordigd. Een vervolg sessie, gepland na deze bestuursvergadering is 
wegens het overlijden van Gerard van Dam naar een later tijdstip verschoven.  

- De nationale representatieverplichtingen van het bestuur zijn doorgenomen en 
geactualiseerd. Echter, de internationale verplichtingen zijn naar een later 
tijdstip verschoven omdat daar meer tijd voor nodig is om een goede afweging 
te kunnen maken tussen de noodzaak van het  bezoeken van die bijeenkomsten 
en de daarmee gemoeid zijnde kosten. 

- De richtlijnen voor declaraties zijn vastgesteld en zullen worden 
gecommuniceerd met de belanghebbenden. 

- Het bestuur heeft kennis genomen van een overzichtje van het aantal afgelaste 
toernooien in de periode 2004 – 2006. Voor het bestuur geeft dit aanleiding 
om op een volgende vergadering hier verder over te spreken. Het is niet 
uitgesloten dat tijdens de kalendermeeting in april stilgestaan wordt bij de 
vraag: “ Op welke wijze kunnen wij het aantal afgelastingen in de toekomst tot 
een minimum beperken?” 

- Uitgebreid is stilgestaan bij het Jaarverslag. Het bestuur wil de leesbaarheid 
vergroten door bijvoorbeeld de hoofdpunten van beleid te vermelden, de 
resultaten weer te geven en wat aan de vormgeving te sleutelen. Directeur 
bondsbureau heeft in de afgelopen weken zijn licht opgestoken bij andere 
sportbonden.  

- Op donderdag 15 februari 2007 zal in ’s Heerenberg het eerste examen voor 
het Nationaal Bowling Diploma worden afgenomen. Aan de geslaagden zal 
het diploma dezelfde avond nog worden uitgereikt. Een mijlpaal in het 
vernieuwen van de opleiding van bowlers en hun trainers wordt bereikt. 

 
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur 
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